
Interpelácia č. 67/2018   
 

 

4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2018  

 
 

Garanič: 

Interpelácia sa týka toho termínu otvorenia kúpaliska. Neplánovalo mesto prehodnotiť termín, 

aby sa vlastne neotváralo na základe kalendára, ale na základe počasia, hej, že keď je teplejší 

jún, aby sa otváralo skôr.  

 

PhDr. Čižmár: 

Túto otázku sme riešili pán poslanec, minulý rok bola presne takáto otázka a zvolili sme 

skorší termín, nákladovosť bola vysoká, návštevnosť bola veľmi nízka vzhľadom na priebeh 

školského roka. Ponúkli sme dokonca možnosť základným školám navštevovať kúpalisko 

zdarma, vzhľadom na to, že ide o termín, ktorý je v čase tesne pred ukončením klasifikácie, 

v čase konania výletov, spätná väzba bola minimálna. Čiže aj z toho dôvodu vyťaženosť 

kúpaliska bola v minimálnom režime, to vie potvrdiť aj pán Davala, preto sa určil termín 23., 

bohužiaľ nevieme ovplyvniť počasie. Snažili sme sa túto akciu spojiť tak, ako to už býva 

tradične aj s otvorením letnej sezóny, to znamená s diskotékou pre mladých, takže preto ten 

termín 22. a 23. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané:  na MsZ 

 
 

 


